
 

Järjestäytymiskokous 16.1.2025                                                     

Matkaratsastuskomitea TEAMS-kokous 

  

 Paikalla: 

▪ Kouvalainen Miia 
▪ Lampinen Linda 
▪ Lampinen Tanja 
▪ Laurinen-Nokua Heidi (pj/sihteeri) 

  

Poissa: 

▪ Lehtinen Lauri 
▪ Mickelsson Nina 

  

  

MUISTIO 

Todettiin osallistujat ja kokouksen päätösvaltaisuus. 

  

VASTUUALUEET: 

Kouvalainen ilmoitti, että henkilökohtaisen elämän kiireisiin vedoten voisi luopua puheenjohtajan 
tehtävistä. Laurinen-Nokuaa ehdotettiin puheenjohtajaksi, ehdotus sai kannatusta ja Laurinen-Nokua 
ilmoitit ottavansa paikan vastaan.  

▪ Lauri Lehtinen - Talous, km-seuranta, tekniset ratkaisut yms 
▪ Nina Mickelsson - Kilpailutoiminta / HUJO 
▪ Tanja Lampinen - Valmennustoiminta 
▪ Mia Kouvalainen -  Säännöt /  sääntövaliokunta 
▪ Heidi Laurinen-Nokua – PJ, koulutus / koulutusasiantuntija 
▪ Linda Lampinen – Tiedotus 

  

Komitean jäsenet lähettävät Lauriselle julkaistavat yhteystietonsa, niin hän toimittaa ne keskitetysti 
eteenpäin. 

  

 

 

 



KOKOUSKÄYTÄNTEET: 

Kokoukset pidetään muutamaa poikkeusta lukuun ottamatta TEAMS-kokouksina kunkin kuukauden 
ensimmäisen torstaina klo 18:30 alkaen. Kutsut tehdään kerralla kevääksi ja toisella kerralla syksyksi. 
Kokouksista tehdään muistiot kiertävällä sihteerivuorolla. Jos on estynyt, voi ennen kokousta laittaa 
oman vastuualueensa terveiset pj:lle tai mielipiteensä käsiteltävänä oleviin asioihin tai valtuuttaa 
jonkun puhumaan puolestaan. 

  

MUUT KÄSITELLYT ASIAT: 

Sääntömuutokset on hyväksytty ja nyt alkaa kiivas kilpailukalenterin rakentaminen sekä 
toimihenkilöiden kouluttaminen. Halukkuus toimia seurakilpailujen tuomarina tiedustellaan 
tuomarilisenssien haltijoilta. 

  

PM-kisat on sittenkin mahdollista järjestää Marttilassa, jos aiemmat laskut saadaan 
hoidettua.  Ajankohta elokuun alussa. Tämä asia varmistunee lähipäivinä.  Mahdollisimman nopeasti 
tulee perustaa järjestävä porukka, jossa jaetaan selkeät vastuualueet ja hankkeen etenemistä 
seurataan yhteisillä tapaamisilla. Tairat ja Rierat ovat ilmoittaneet varovaisen kiinnostuksen 
järjestelyvastuusta. 

  

Liitto on anonut FEIltä tukea kehittää Suomen matkaratsastustoimintaa ja mahdollistaa PM-kisojen 
järjestäminen. Suunnitteilla on seminaari, jossa annetaan ohjeita sekä valmiuksia kisojen 
järjestämiseen, ohjeistusta eläinlääkäreille ja tarpeellista tietoa kisaajille, valmentajille sekä 
toimihenkilöille. Suunnittelukokous on tammikuun lopulla.  Laurinen-Nokua osallistuu. 

  

Toimihenkilöpäivitykset järjestetään Teamsissa 22.2.  

Lajistewardikoulutus 15.-16.3. lähikoulutuksena 

 


